
 

Jegyzőkönyv 

 

        a képviselő – testület üléséről, amelyre  2017. január 31-én került sor. 

 

 

 

A gyűlésen jelen voltak: a mellékelt jelenléti ív szerint   

A  gyűlésen részt vett lakosok száma: 4 

További résztvevők: Mgr. Varga Norbert – tolmács 

             

     

Napirendi pontok : 

 

1.  Megnyitó 

2.  Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 

3.  A község falufejlesztési tervének megnyitása 

4.  Kérvények és egyéb aktuális témák megtárgyalása 

 

 

A gyűlést megnyitotta és vezette Vajas Imre polgármester. A javasolt napirendi pontokkal a 

képviselő-testület egyetértett. Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0. 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek  a következő képviselőket javasolja: 

 

MVDr.Láng László 

Usačov Péter 

Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 2. 

 

Jegyzőkönyvvezető: Ing. Jakli Erika 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2. Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 

 

Vajas: 

- Adatok a lakosság-nyilvántartásból: 3 születés, 3 elhalálozás, 2 beköltözés, 3 kiköltözés. 

Lakosok száma 2028. 

- Január 13-án megtartottuk az újévi fogadást, ahol a Pósfa zenekart köszöntöttük, akik 2016-ban 

elnyerték a Harmónia Szlovákiai Magyar Zenei Díjat az év legjobb hagyományőrző zenekara 

kategóriában. 

- Január 20-án a helyi nyugdíjasklub jubileumi (20.) évzáró taggyűlésére került sor. 

- Az R7-es gyorsforgalmi úttal kapcsolatban decemberben levelet kaptunk a Környezetvédelmi 

Minisztériumtól, melyben értesítik a falut a változásokról. Ezen tervezet alapján nem megoldott a 

cséfai lakosok biztonságos átjutása a falu központjába, továbbá a logisztikai központ sem az erdeti 

helyén, hanem Somorja közelében kerülne megépítésre. Ezt követően a falu véleményezéssel 

fordult a minisztériumhoz, melyben megoldandó intézkedések között szerepel a cséfai lakosok 

átjutásának bebiztosítása. Holnap találkozom a kivitelező cég képviselőivel és ismertetem velük a 

község álláspontját. 

 Ravasz – meg van már fogalmazva a véleményünk? 

 Vajas – levelet írtunk a minisztériumba, holnap találkozom a prjektánsokkal. 

 Ravasz – a levélben azt írják, hogy az ellenvetést elfogadják, de nincs még megoldás. 

 Láng – legfontosabb szempont a cséfaiak biztonságos átjutása. 

 Vajas – az előző variáns e szempontból biztonságos volt, az új viszont olcsóbb. Az a 

javaslatunk, hogy az öreg cséfai út megmaradjon, az átjutást pedig felüljáróval biztosítsák. 

 Ravasz – adó és munkahelyek szempontjából előnyös lett volna, ha itt épül meg a 

központ. 

 Ravasz – amennyiben a holnapi találkozón nem javasolnak elfogadható megoldást, 

nekünk kell lépnünk és javaslatot tennünk. Javasolhatnak olyan megoldást is, ami a község 

számára nem elfogadható. 

 

 Vajas – a hulladékgyűjtő-udvar állapota folyamatosan javul. A múlt héten  közel 3000 t 

építési hulladék ledarálására került sor. Időközben a használt ruhákat is elszállították.  Szögyi 

Tibortól ígéretet kaptunk az ágak összezúzására. 

 Ravasz – ki darálta le az építési törmeléket és mennyiért? 

 Vajas – meg lett versenyeztetve, Marot Eko s.r.o. adta a legkedvezőbb árajánlatot, 3,40 €/t 

a portalanítás 2 €/t. 

 Ravasz – mennyit fizetett a falu összesen? 

 Vajas – 9825 €-t. 

 Láng – a ledarált építési hulladékot tudjuk értékesíteni? 

 Vajas – reméljük, hogy igen, azon vagyunk. 

 Pecsuk – nem találtunk olyan céget, aki a darálást elvégzi a törmelék fejében? 

 Vajas – nem, mert a törmelék nem csak betont tartalmazott. 

 Usačov – alapvetően az építési törmelék okozza a legnagyobb gondot. Ösztönözni kéne a 

lakosokat, hogy szeparáljanak, pl. kedvezményt nyújtani annak, aki szeparálva hozza az udvarba 

az  építési törmeléket. 



 Pecsuk – ez egyfajta szolgáltatás, amit nem bír el a falu költségvetése. A darálás ára 

személyre szétszámolva 4 €. 

 Vajas – nem biztos, hogy jó ötlet az egész falut leterhelni. 

  Ravasz – nem szabad megvárni, hogy 9000 €-s számla összejöjjön. 

 Usačov – nem tartom reálisnak, hogy a község költségei magasabbak, mint a 

szemétilletékből származó bevétel. 

 Ravasz – oda kell figyelni, hogy csak a faluból kerüljön ide a hulladék. 

 Usačov – szeretném, ha a következő ülésre a hivatal kidolgozna egy szemétgazdálkodásról 

szóló tervezetet. 

 Ravasz – a községnek be  kell biztosítania a biohulladék elhelyezését. 

 

3. A község falufejlesztési tervének megnyitása 

 

 Vajas – az a javaslatom, hogy 2-3 hónapra nyissuk meg a falufejlesztési tervet. 

 

Ravasz Béla képviselő ismertette a KT tagokat a falufejlesztési terv módosításának 

folyamatáról. 

 

 Menyhart – a kérvényzők miként járulnának a fizetéshez? 

 Ravasz – terület alapján. Az első módosítást a község fedezte, de a testület hozhat olyan 

döntést, hogy a költségekhez a kérvényezők járuljanak hozzá. 

 Menyhart – van a falunak valamilyen elképzelése? 

 Vajas – vannak tervben lakóövezetek családi házak építésére. 

 Usačov – adjunk reális időt a véleményezésnek. hogy élhető faluképet alakítsunk 

ki!Vannak törvényes előírások, hogy mennyi időre kell megnyitni? 

 Süli – ki kell dolgozni egy kritériumrendszert. 

 Vajas – azt javaslom, állítsunk fel egy bizottságot a kérvények elbírálására. 

 Ravasz – azt gondolom lesz érdeklődés, de legtöbb esetben szántóföldet szeretnének majd 

átminősíteni. Lesznek területek, amelyek nem kerülnek átminősítésre. 

 Vajas – megbízom Süli Béla képviselőt a folyamat koordinálásával. 

Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0. 

  

4. Kérvények és egyéb aktuális témák megtárgyalása 

 

• Sidó Erzsébet  kérvénye 

 Vajas – az ógellei kataszterben a 162/17 számú 1272 m² nagyságú szántófőldet szeretné 5 

évre bérbe venni.  

 Ravasz –  azt javaslom, hogy az ár legyen egységes a TSZ-szel kötött szerződésben 

elfogadott árral. 

Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0. 

 

 

 
 

• Takács Magdaléna kérvénye 



 Vajas – csilizradványi lakos, egy- vagy kétszobás lakást szeretne bérbe venni. Kérvénye 

felkerül a nem állandó lakhellyel rendelkezők listájára. 

Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0. 
 

• A főellenőr jelentése 

A KT tudomásul veszi a község főellenőrének jelentését 2017 első félévére javasolt ellenőrző 

tevékenységéről. 

 Usačov – a jelentésben szerepel, hogy a főellenőr javasolja az általános érvényű rendeletek 

betartását. Javasolnám egy jelentés kidolgozását a község érvényben levő általános érvényű 

rendeleteiről. 

 Ravasz – a testület hozhat egy olyan határozatot, melyben megbízza a főellenőrt a község 

érvényben lévő általános érvényű rendeleteinek összeállításával és előterjesztésével. 

Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0.  
 

 Ravasz – van egy indítványom, hogy a községbe érkező közbeszerzéseket próbáljuk 

rendszerezni. A 2017-es költségvetés tárgyalásakor fel sem merült egy 10 000 €-s kiadás az építési 

hulladék darálására. Vannak bizonyos szabályok, törvények, amelyeket be kell tartani. A község is 

szabályozhatja magának általános érvényű rendelet vagy irányelv alapján. Vannak kategóriák, 

mekkora összegnél mit kell alkalmazni. Nem előnyös, hogy nincs a községi hivatalban egy 

megbízott személy, akihez ebben az ügyben fordulhatunk. A közbeszerzést a honlapon is meg kell 

hirdetni, továbbá létre kell hozni egy bizottságot, mely az árajánlatokat kiértékeli, a bizottság 

elnöke pedig a testületi ülésen beszámol. 

 Usačov – a honlappal kapcsolatos részét vállalom.  

 

VITA 

 

 Grúber – miért van a község tulajdonában 3 domén és miért nincsenek a weboldalra 

feltöltve a törvény által előírt dokumentumok? 

 Usačov – a múltban a községnek még több doménje volt. Ha megváltoztatjuk a mailcímeket 

a község tulajdonában 2 domén marad. 

 Grúber – miért nem biztosítja be a község hogy a hangosbemondón közzétett információk 

mindenki számára elérhetők legyenek, pl. egy korlátlan SMS programmal, amely 6 €-ba kerül, az 

érdeklődők megkapnák a hirdetések szövegét? A közvilágítással kapcsolatban nem tervez a 

község rekonstrukciót, mivel éves szinten  a költségek 20 000 €-t tesznek ki, miközben a lámpák 

több helyen nem égnek? 

 Vajas – 2012-ben a község pályázatot nyert a közvilágítás modernizációjára, melynek 

feltételei alapján 2017 novemberéig ez a probléma nem oldható, csupán az égők cseréje 

valósítható meg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


